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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 6/2015      § 78 - 95 
 

Tid: Tisdagen den 16 juni  kl. 17.30–17:51 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler Götalandsvägen 230 Hus 25 Stockholm/London 

 

Justerat : 2015-06-18 
 

 

Emilia Bjuggren Sophia Granswed 

    

    

Ledamöter: Erik Odenlid 

Emilia Bjuggren (S) ordförande              Nämndsekreterare                        

Josefin Salminen (S) 

Anders Lindell (MP) 

Pontus Holmgren (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Bo Sundin (M) 

Daniele Fava (FP) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Emil Johansson (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Joseph Zamani (S)  tjänstgörande ersättare 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 

Mia Ternlund (V)  tjänstgörande ersättare 

Billy Östh (M)  tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Olof Öhman förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld avdelningschef, 

Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid nämndsekreterare   

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Josefin Pasanen borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Regina Kevius (M) 

Anders Österberg (S) 

Leo Ahmed (V) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Birgitta Persson (M) 

Richard Bengtsson (FP) 

Mathias Mellgren (C)  
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§ 95A 
Information och övriga frågor - anmälan av inkomna skrivelser 
 - Anmälan av skrivelse från (M), (FP), (KD), (C) 

 

Beslut  
 
Idrottsnämnden beslutar att lämna skrivelsen till förvaltningen för beredning 

 

Gymverksamheten i Åkeshov sim- och idrottshall   

 

Nyligen besökte idrottsnämnden den nyrenoverade och utbyggda simhallen i Sundbyberg. Det 

var ett intressant besök som gav många idéer och tankar som kan vara bra att ha med sig inför 

de simhallsrenoveringar som Stockholms stad står inför de närmaste åren.  

 

Bland annat noterade att socialdemokratiskt styrda Sundbyberg kommun beslutat att lägga ut 

gymverksamheten i anläggningen på entreprenad och att det hade fungerat väl.  

 

De hade lyckats hitta lösningar som innebar att kommunen och den privata aktören kan 

samsas på gemensamhetsytor som omklädningsrum och duschar, något som tidigare anförts 

som ett hinder för gymupphandlingar i Stockholms stad. Den kommersiella aktören 

upphandlades och kontrakterades under byggtiden vilket gjorde att de själva hade möjlighet 

att utforma lokalerna och verksamheten enligt de önskemål som de själva hade. Detta är 

betydligt enklare och mer attraktivt än att ta över befintliga lokaler med befintlig utrustning.  

 

Mot bakgrund av detta samt att Stockholms stad sedan ett tag tillbaka har vikande intäkter 

från gym- och gruppträningsverksamheterna till följd av att konkurrensen från kommersiella 

gym ökat så anser vi att Stockholms stad bör följa Sundbyberg kommuns exempel. Nyligen 

togs första spadtaget för Åkeshov sim- och idrottshall och inom några år kommer såväl 

Forsgrénska badet som simhallarna i Vällingby och Västertorp att behöva renoveras. Detta ger 

staden ett gyllene tillfälle att lägga ut gymverksamheterna på entreprenad och samtidigt låta 

dessa aktörer vara med och utforma anläggningarna enligt sina egna önskemål. Förutom att 

det finns möjligheter att utveckla befintliga verksamheter så anser vi att kommunen inte ska 

konkurrera på kommersiellt fungerande marknader, vilket vi anser att gym- och 

gruppträningsmarknaden faktiskt är.  

Mot bakgrund av detta önskar vi svar på följande frågor:  

 

1. Finns det några planer på att upphandla gymverksamheterna i Åkeshov sim- och 

idrottshall inför det att anläggningen tas åter i drift?  

 

2. Finns det några planer på att upphandla gymverksamheterna i någon av de andra sim- 

och idrottshallarna som inför omfattande renoveringar de närmaste åren?  

 

Sophia Granswed m.fl. (M)   Daniele Fava m.fl. (FP) 

 

Mikael Valier (KD)   Mathias Mellgren (C)  

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar att skrivelsen lämnas till förvaltningen för beredning 
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Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt Emilia Bjuggrens (S) förslag till beslut. 

 
 

 

 

I Tjänsten Erik Odenlid 

 Nämndsekreterare 


